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Societaf de 

Capador» 

Movament ens t robem a més de mi t 
I, temporada de caça, i per tant crec 
' p ¡a es pot fer un pet i t balanç de 

m s'esta desenvolupant la mateixa 
-ambé de les act iv i tats que s'han 
portât a terme per part de la Societat. 

Quan a activitats, crec que no es 
Mden explicar grans novetats. ja que 
îiés 0 menys venim fent al mateix des 
de ja fa anys. 

Tan bon punt es tanca la temporada 
ens dediquem a repoblar. Per donar 
„na oríentació, cal assenyalar que 
aquest any es I l iuraren 160 conií ls, 20 
perdius i 100 col ins; ten im mol t ciar 
L a Santa Eulàlia n'hi podria haver 
més quantitat, però ens hem de cenyir 
a unes possibil itats determinades. En 
arribar eis mesos de ju l io l , agost i se-
teinbre ens dedicarem a t reure les do-
cumentacions deis senyors socis. No 
cal dir que una de les d i ferents 
missions que té la Societat és la d'or-
ganitzar les t i rades al piat de la Festa 
Major, i aquesta sí que és una de les 
tasques que ens porten més malde-
cap, encara que penso que no ho te-
nim de deixar perdre. 

Aquest any, el dia 22 de ju l io l es va 
celebrar la reunió general de to ts eis 
socis, encara que tan sois hi assist i -
rem 58 socis. Més tard, ja en plena 
temporada de caça, el día 10 de no-
vembre, es va celebrar a Santa Eulalia 
ds Riuprimer el concurs provincial de 
caça, En representació de la nostra 
Societat hi participa el Sr. A lber t Go-
deu que va quedar classicat en el Hoc 
número 13 d'un tota l de 28 concur-
sants. 

També cal dir que la soc ietat ha es-
frenat dos guardes jurats, el Sr. Isidre 
Riera i el Sr. Antoni Sánchez; sembla 
que poden fer un bon servei al poblé. 

En quant a la temporada de caça, és 
una mica arriscat fer-ne un comentar i , 
ja que mentre uns disf ruten, d 'a l t res 
no lio fan tant; de to tes maneres és 
lamentable que ens t robem amb coses 
com la d'aquest est iu passat: ten íem 
molts conills i en arribar el mes de 
setembre agafaren la mixomatosis i 
se'n moriren molts. 

De la mitja veda en podem dir que 
no iia estât massa bona, ja que no hi 
Mueren tants todons i tor tores com 
en anys anteriors. 

I. perúltim, comunicar als socis que, 
tal com es va acordar en la reunió ge-
lerai, durant les festes de Nadal i Cap 
'̂Any s'amollaran col ins als nostres 

boscos. 

Voidria aprofitar 'per dir que, com 
en anys passats, to ts eis socis juguen 
"la petita part icipació gratui ta del nú-
"îero 29.198 a la Rifa de Nadal. 

J. F U Q U É 

Handbol 

L'handbol enguany ha augmentât el 
nombre d'equips respecte de l 'any pas-
sat. Ara, a més del pr imer equip en 
ten im un de juveni l i un al t re d'infan-
t i l , to ts de noies. 

La t ra jectòr ia del pr imer equip és 
mol t bona. Han jugat set part i ts i n'han 
guanyat cinc, i, el que és més impor-
portant, a mesura que avança la tem-
porada es nota una gran mi l lora en el 
joc. La planti l la és tanmateix mol t 
curta, només ten im deu jugadors 
i en cada part i t en podrien jugar dot-
ze. Si a això hi afegim les lesions ! al-
t res problèmes que hi poden haver, 
resulta que a la major ia de part i ts hi 
ha les jugadores jus tes i no es poden 
fer canvis; però les que juguen ho 
donen to t i els résul tats no poden ser 
mi l lors. 

Les integrants d'aquest pr imer equip 
son: Carme Barroso, IVI.' José Barro-
so, l\/1.' Antonia Cladellas, Imma Clade-
llas, Antonia Bonet, Antonia Roca, Se-
bastiana Guerrero, Angels Vega, Mai te 
Dant i i Carme Bassa. 

L'equip juveni l està fo rmat per noies 
que mai no havien jugat a handbol, per 
tant no pod iem esperar grans victo-
r ies, i així ha estât . De moment en-
cara no hem guanyat cap part i t , no-
més se'n va empatar un a camp con-
trar i . Però també s'ha de dir que cada 
dia juguen més bé, hi posen molta vo-
luntat i amb un gran esper i t de l lui ta 
anivel len la mi l lor tècnica dels equips 
contrar is que porten més anys jugant. 

Aquest equip està fo rmat per: Isa-
bel Soti l lo, Assumpció Rius, Eva Bian-
co, Anna Valls, Rosa Sans, Marga Rius, 
Nati Montes, Pepi Cánovas, Montser-
rat Ciurans i Mire ia Margenat. 

Per ú l t im, ten im l 'equip infant i l que 
encara que admin is t ra t ivament depèn 
de l 'escola ( jugaran ais joes escolare) , 
els entrenaments els dir igeixen les ju-
gadores del pr imer equip. Carme Bar-
roso i Antonia Roca. Aquest equip de 
les pet i tes és bastant nombrós i hi te-
nim moi tes esperances dipositades. 
Encara no han entrât en compet ic ió, 
però en els entrenaments cada dia es 
veuen coses mi l lors, a part que física-
ment tenen condicions pe r t homfa r en 
aquest esport . 

Com podeu comprovar, la fami l ia de 
l 'handbol ha crescut una mica més i 
esperem créixer encara més. Però per 
fer-ho necessi tem ajuda. Ens fa fa l ta 
gent que hi vulgui col laborar. En pri-
mer Hoc si hi ha alguna noia que t in-
gui ganes de jugar i no s 'atreveix i , que 
perdi la por i es posi en contacte amb 
nosaltres, ja que sobretot pels dos pri-
mers equips ens fa l ten jugadores. 

També necessi tem gent per ajudar 
a la junta di rect iva perqué encara que 
sigui pet i t , al club sempre hi ha feina. 

I també ens cal suport moral. Fa 
falta que els que están d i rectement en 
contacte amb les jugadores, les ani-
min, els fac i l i t in les coses perqué pu-
guin entrenar i jugar, ja que haver 

d'entrenar a l 'h ivern i a l 'aire Il iure és 
mol t sacr i f icat i de vegades cal que 
algú els hi doni una peti ta empenta 
si defal leixen. 

Ja ho sabeu! Si algú està intéressât 
a ajudar-nos o a jugar, poseu-vos en 
contacte amb nosaltres qualsevol di-
marts o di jous, de dos quarts de nou 
a les deu, o bé els d ivendres de dos 
quarts de vu i t a les nou a la pista po-
l iesport iva de Sta. Eulàlia. 

LIuís Almor 

CICLISME 

Parlar de c ic l isme al nostre poblé, 
és parlar d'en Pere Vi lardebò, per tant, 
és també d'el i de qui vo lem parlar 
avui. 

En l 'ú l t im número de «Ronsana» pu-
bl icàvem un comentar i de l 'actuació 
d'en Pere a la passade Volta a Cata-
lunya. Però, com que no estava encara 
ben acabada la temporada, vo lem fer 
avui un pet i t resum de la matei-
xa, de les u l t imes actuacions i de les 
perspect ives de cara a l 'any que ve. 

Acabada la «Volta» va part ic ipar en 
diverses curses a l 'estranger (7 a Bèl-
g ica) , que li van serv i r de preparació 
per l'Escalada a Mont ju ic , a la que va 
part ic ipar junt a una selecció dels mi-
l lors c ic l istes internacionals de l'actua-
l i tat, com ja és tradicional. 

La seva actuació va ser sensacional, 
ja que va aconseguir el segon Hoc de 
la general després de les proves en 
línia i individual, pr imer espanyol, su-
perat tan sois pel belga Cr iquie l ion i 
per sobre de corredoors tan quallfi-
cats com Hinault i Battaglin, entre d'al-
t res. Amb aquesta prova pràct icament 
es tanca la temporada. 

El resum de les seves actuacions 
més destacades és: vui tè a la Setma-
na Catalana, vui tè a la Volta a Canta-
bria, pr imer al Trofeu Salinas, pr imer 
a Najara, segon a Elx, tercer al Gran 
Premi de Vi lafranca de Ordizia, gua-
nyador d'una etapa de la oVolta-, dos 
segons llocs i segon de la general, 1, 
com hem di t , segon a Mont ju ic . Un 
bon balanç, no hi ha dubte, que espe-
rem encara pot mi l lorar l 'any que ve 
per poc que la sor t l 'acompanyi. 

Com to ts sabem, el seu equip f ins 
ara, el KAS, s'ha disol t , el que ha fe t 
que to ts eis seus corredors s'hagin 
intégrât en d i ferents equips. En Pere 
ho ha fe t al FLAVIA, de Mallorca. 
Un equip jove, en el quai ell será un 
dels més veterans i exper imentats 
corredors, pe! que és de suposar que 
rebrà I'ajuda deis Companys en eis 
moments decisius, cosa que f ins ara 
no ha estât pas així. 

Esperem i desi tgem, per to tes aqües-
tes c i rcumstàncies, que l 'any v inent 
sigui la temporada d'en Pere. Que hi 
hagi sort . 

J. C. 
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